الشروط والأحكام:

- العرض ساري على جميع البطاقات الائتمانية ومسبقة الدفع من ماستركارد من بنك الرياض.
 - العرض ساري من 22\09\2024 إلى 20\09\2024
- أنفق 400 ريال سعودي واستمتع بخصم 100 ريال سعودي فوري لمرة واحدة على مشترياتك من AliExpress.
 - العرض ساري على تطبيق AliExpress وموقعهم الإلكتروني.
 - يتم تطبيق العرض تلقائياً عند استخدام البطاقات الائتمانية ومسبقة الدفع من ماستركارد من بنك الرياض.
 - العرض ساري فقط عندما يكون عنوان الشحن للطلب موجودًا داخل أراضى المملكة العربية السعودية.
- إذا تم إلغاء الدفع أو عدم اكتماله أثناء عملية الدفع، فسيتم اعتبار خصم ماستركارد من بنك الرياض مستخدمًا ولا يمكن تطبيقه على الطلبات المستقبلية.
 - جميع الخصومات سارية من 22\08\2024 الساعة 0:00 حتى 20\09\2024 الساعة 23:59 (بتوقيت المملكة العربية السعودية) أو أي فترة أخرى تحددها ماستركارد وبنك الرياض وAliExpress وفقًا لتقديرهم الخاص.
 - لن يتم تطبيق العرض عند الدفع بـ Apple Pay أو بطاقة مدى.
 - لا يمكن تحويل الخصم أو إلغاؤه أو استرداده.
 - لا يمكن الجمع بين هذا العرض وأي عرض ترويجي آخر.
 - تنطبق شروط وأحكام ماستركارد و علي إكسبرس.
 - يحق لبنك الرياض تعديل أو سحب هذا العرض في أي وقت دون إشعار مسبق.
 - يجب أن يكون عمر العميل 18 عامًا أو أكثر.
 - للإفصاح عن معدل الفائدة السنوي لبطاقات الائتمان، انقر هنا.

Terms and Conditions:

- The offer is valid on all Riyad Bank Mastercard Credit and Prepaid Cards.
- Offer is valid from 22/8/2024 until 20/9/2024
- Spend SAR 400 and enjoy SAR 100 discount one time on your purchase on AliExpress instantly.
- Offer is valid on AliExpress app and website.
- The offer is applied automatically when using Riyad Bank Mastercard Credit and Prepaid cards
- Offer is applicable only when the shipping address for the order made is located within the territory of Kingdom of Saudi Arabia.
- If the payment is cancelled or not completed during the payment process, the use of Riyad Bank Mastercard discount will be considered as used and cannot be applied to future orders.
- All discounts are valid from Aug 22nd 0:00

 Sept.20th 23:59 (KSA time) or such other period as Mastercard, Riyad Bank and AliExpress may determine at their sole discretion.
- Offer will not be applied when you using Apple Pay or Mada card.
- Discount cannot be transferred, canceled, or refunded.
- This offer cannot be combined with any other promotion.
- Mastercard and Ali Express terms and condition apply.
- Riyad Bank has the right to amend or withdraw this offer at any time without prior notice.
- The customer must be 18 years old and above.
- For Credit Cards APR disclosure, Click here.

